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      Protokół Nr 74/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 28 października 2019 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 8:00Wicestarosta – Alicja Prill rozpoczęła posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

2. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

3.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

4.Wioletta Drzewińska   - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

4. Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wyrażenie zgody na realizacje zagospodarowania terenu przy siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu , ul. Północna 15 – etap I. 

4. Podjęcie decyzji w sprawie opracowania dokumentacji projektowej  na realizację 

zadania polegającego na zmianie sposobu użytkowania pomieszczeń części budynku przy ul. 

Północnej 15. 

5. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy Nr IPZ/8/2019 w sprawie udzielenia przez 

Gminę Myślibórz pomocy finansowej w celu realizacji zadania pn. „Przebudowa ulicy Celnej 

w miejscowości Myślibórz w ciągu drogi powiatowej Nr 2161Z”. 

6. Podjęcie decyzji w sprawie unieważnienia postępowania pn. „Zimowe utrzymanie 

dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2019/2020” lub 

zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawcy. 

7. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Wolters Kluwer S.A. w Warszawie na 

dostarczenie systemu informacji prawnej LEX do wykorzystania przez Wydziały Starostwa. 

8. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 

21.10.2019r. w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w formie pożyczki. 

9. Rozpatrzenie pisma Zachodniopomorskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego w Szczecinie z dnia 21.10.2019r. w sprawie określenia terminu wykonania 

obowiązków, celem rozpatrzenia wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu, dotyczącego zadeklarowanego terminu realizacji zaleceń doprowadzenia do 

prawidłowego stanu sanitarno-technicznego nawierzchni betonowej przy budynku od strony 

boiska i garaży tak, aby była bez ubytków i wybrzuszeń. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało3 Członków Zarządu, przeciw –0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

Podczas głosowania nieobecny – M. Norsesowicz 

 

Ad. 3 

Wyrażenie zgody na realizacje zagospodarowania terenu przy siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu , ul. Północna 15 – etap I. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przedstawiła wykonane 

kosztorysy inwestorskie oraz mapę sytuacyjną. Poinformowała, że kosztorys na wykonanie  

I etapu wynosi 378.204,30 zł brutto. W budżecie na 2019 rok zabezpieczono środki  

w wysokości 300 000,00 zł. W związku z tym należy zabezpieczyć brakujące środki 

finansowe w kwocie 78 204,30 zł. 

Zapytała o możliwości zabezpieczenia przedmiotowych środków finansowych? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że środki zostaną zabezpieczone z opłaty eksploatacyjnej. Odniosła się do 

przygotowanego projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w zakresie zmian  

w budżecie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na realizację zagospodarowania terenu przy siedzibie 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu , ul. Północna 15 – etap I oraz wyraził zgodę na 

zabezpieczenie brakujących środków finansowych w kwocie 78.204,30 zł w budżecie 

Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie decyzji w sprawie opracowania dokumentacji projektowej  na realizację 

zadania polegającego na zmianie sposobu użytkowania pomieszczeń części budynku 

przy ul. Północnej 15. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przedmiotem zamówienia jest 

opracowanie dokumentacji projektowej obejmującej: 

 remont pomieszczeń parteru budynku z przeznaczeniem na Wydział Geodezji, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami, 

 zmianę sposobu użytkowania istniejącego mieszkania na pomieszczenia biurowe 

z przeznaczeniem na potrzeby Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania  

o Niepełnosprawności w Myśliborzu wraz z budową zewnętrznego podjazdu dla osób 

niepełnosprawnych, 

 zmianę sposobu użytkowania pomieszczeń magazynowych i pomieszczenia 

socjalnego na pomieszczenia usługowe. 

Zakres zamówienia obejmuje m. in. wykonanie: projektu budowlano - wykonawczego, 

przedmiaru robót, kosztorysu inwestorskiego, szczegółowych specyfikacji technicznych 

wykonania i odbioru robót, informacji dotyczącej bezpieczeństwa i ochrony zdrowia, 

uzyskanie niezbędnych uzgodnień m.in. w zakresie ppoż., wymagań sanitarnych oraz bhp od 
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rzeczoznawców. Wykonawca zobowiązany również będzie do uzyskania decyzji o zmianie 

pozwolenia na budowę. 

Zaproszenie do składania ofert zostało wysłane do czterech Wykonawców. W terminie 

wpłynęła jedna oferta Pracowni projektowej „ALFA” z siedzibą w Gorzowie Wlkp.,  

Wykonawca, który jako jedyny złożył ofertę, za wykonanie przedmiotu zamówienia 

zaproponował kwotę 18.450,00 zł brutto. W budżecie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

nie zostały zabezpieczone środki finansowe, niezbędne do realizacji w/w zadania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na opracowanie dokumentacji projektowej  na realizację 

zadania polegającego na zmianie sposobu użytkowania pomieszczeń części budynku przy 

ul. Północnej 15 oraz wyraził zgodę na zabezpieczenie w budżecie Powiatu Myśliborskiego 

środków finansowych niezbędnych do jej wykonania. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy Nr IPZ/8/2019 w sprawie udzielenia przez 

Gminę Myślibórz pomocy finansowej w celu realizacji zadania pn. „Przebudowa ulicy 

Celnej w miejscowości Myślibórz w ciągu drogi powiatowej Nr 2161Z”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że pomiędzy 

Wojewodą Zachodniopomorskim a Powiatem Myśliborskim podpisana została umowa  

o dofinansowanie środkami pochodzącymi z Funduszu Dróg Samorządowych zadania pn.: 

„Przebudowa ulicy Celnej w miejscowości Myślibórz w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z”. 

Podała informacje dotyczące wartości inwestycji. 

W związku z możliwością przygotowania dla w/w zadania montażu finansowego, 

sporządzona została umowa, która zakłada m.in. udzielenie przez Gminę Myślibórz 

Powiatowi Myśliborskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej w kwocie 

700.000,00 zł 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące zabezpieczenia w budżecie powiatu środków finansowych na 

realizacje zadania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Podjęcie decyzji w sprawie unieważnienia postępowania pn. „Zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2019/2020” lub 

zabezpieczenia dodatkowych środków w celu wyboru Wykonawcy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, że  zamówienie 

zostało podzielone na trzy części: 

Część Nr 1 – Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie 

gminy Dębno i Boleszkowice w sezonie zimowym 2019-2020. 
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Część Nr 2  - Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie 

gminy Myślibórz w sezonie zimowym 2019-2020. 

Część Nr 3  - Zimowe utrzymanie dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego na terenie 

gminy Barlinek i Nowogródek Pom. w sezonie zimowym 2019-2020. 

Zwróciła uwagę, że w części Nr 1 nie wpłynęła żadna oferta. W części Nr 2 wpłynęła 1 oferta 

jednak z kwotą znacznie przekraczającą środki zabezpieczone na przedmiotowe zadanie oraz 

w części Nr 3 wpłynęła 1 oferta, która spełniła warunki postępowania. 

Przekazała, ze propozycja wydziału jest taka, aby unieważnić postępowanie przetargowe  

w części Nr 1 i Nr 2 oraz jego ponowne ogłoszenie. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Kuziel 

Zapytał o kwestię dostępu do ogłoszeń zamówień publicznych, czy wszyscy oferenci mieli 

możliwość zapoznania się z ogłoszeniem? Zaproponował, aby postępowanie zostało 

rozpropagowane wśród potencjalnych wykonawców. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że są utrzymywane oddziały terenowe. Jeżeli poszerzy się ich 

usprzętowienie, będą one mogły zabezpieczyć utrzymanie dróg w sezonie zimowym. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że zbliża się miesiąc listopad, postępowanie na zadanie w cz. dot. gm. 

Barlinek zostało już przeprowadzone i odrzucenie oferty spowoduje brak wykonawcy na 

całość zadania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się, że należy zaakceptować ofertę w cz. dot. gm. Barlinek. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że należy pracować nad wzmocnieniem Zarządu Dróg, jednak wymaga to czasu. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy podział zadania na części nie spowoduje zwiększenia kosztów jego realizacji? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że żadna z firm, nie złożyła oferty na całość zadania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o koszty utrzymania zimowego dróg w poprzednim sezonie oraz jakie są warunki 

umowy oraz jaka jest kwota za gotowość? 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że całość zadania wyniosła 273 804,16 zł. Jeden wykonawca obsługiwał cały 

teren Powiatu Myśliborskiego. Umowa opiewała na kwotę 782 895,00 zł. Obejmowało to 

dyżury, wykonywanie usług oraz pozimowe sprzątanie dróg. 

Podał informacje dotyczące warunków umowy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o koszty za gotowość? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że w tym roku jest to kwota ryczałtowa w wysokości 2.000,00 zł miesięcznie, 

natomiast w zeszłym roku była to kwota 30.000,00 zł miesięcznie. Podał szczegóły dotyczące 

pełnienia dyżurów. 
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Członek Zarządu  - Mariusz Kuziel 

Zapytał, o kwestie realizacji umowy i ewentualnych oszczędności? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że poprzednio przetarg był ogłoszony na jedno zadania w tym przypadku 

zadanie jest podzielone na części. Koszty będą mniejsze. 

 

Członek Zarządu  - Mariusz Kuziel 

Poprosił o poinformowanie wykonawców o ogłaszanym postępowaniu przetargowym, aby 

mieli możliwość złożenia ofert.  

Zapytał o kwestie utrzymania zimowego dróg na terenie miast? 

 

Arkadiusz Mikołajczuk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że część gmin jest zainteresowana, jednak należy do rozmów powrócić 

wcześniej, przed sezonem zimowym. Podał informacje dotyczące dokonywanych uzgodnień. 

 

Członek Zarządu  - Wioletta Drzewińska 

Przedstawiła informacje na temat złego stanu ul. Zielonej w Dębnie. Poprosiła o dokonanie 

oznaczenia ścieżki rowerowej. Poruszyła sprawę zalęgających liści na chodnikach 

powiatowych, poprosiła o ich uprzątnięcie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o unieważnieniu postępowania pn. „Zimowe utrzymanie 

dróg powiatowych Powiatu Myśliborskiego w sezonie zimowym 2019/2020”  w zakresie 

dotyczącym Cz. 1 i 2 oraz wyraził zgodę na jego ponowne ogłoszenie. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o opracowanie analizy możliwości zimowego utrzymania dróg w ramach zasobów 

własnych Starostwa Powiatowego w Myśliborzu - wskazanie potrzeb osobowych  

i rzeczowych do realizacji tego zadania i kosztów z tym związanych. 

 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała o terminy realizacji inwestycji Barlinek-Ożar. Przekazała, że zasadnym jest 

dokonanie stosownych zmian w budżecie Powiatu oraz z WPF. Poruszyła sprawę zawartego 

porozumienia z Gminą Barlinek dotyczącego przekazania środków finansowych na wkład 

własny w 2019 roku , nie ma informacji, że środki zostaną przekazane w roku 2020. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła pismo dotyczące zadeklarowania przez Burmistrza Barlinka, iż środki finansowe 

zostaną ujęte w budżecie Gminy Barlinek na rok 2020. 

Zwróciła uwagę, że w miesiącu listopadzie zostanie ogłoszony przetarg na realizację 

inwestycji. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że płatność nastąpi w 2020 roku i w związku z tym należy dokonać odpowiednich 

zmian w budżecie Powiatu oraz WPF. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o przekazanie odpowiedzi dla radnego Gminy Dębno w sprawie ulicy Zielonej w 

Dębnie. 

 

więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy z Wolters Kluwer S.A. w Warszawie na 

dostarczenie systemu informacji prawnej LEX do wykorzystania przez Wydziały 

Starostwa. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, że umowa 

zostanie zawarta od dnia 1.11.2019r. do 31.12.2021r. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że umowa zostanie ujęta w projekcie WPF z uwagi na to, że jest zawarta na 

dwa lata z uwagi na atrakcyjność ceny.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie pisma Zachodniopomorskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego w Szczecinie z dnia 21.10.2019r. w sprawie określenia terminu wykonania 

obowiązków, celem rozpatrzenia wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu, dotyczącego zadeklarowanego terminu realizacji zaleceń doprowadzenia 

do prawidłowego stanu sanitarno-technicznego nawierzchni betonowej przy budynku od 

strony boiska i garaży, tak , aby była bez ubytków i wybrzuszeń. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazała, że dyrektor jednostki 

zawnioskowała o termin realizacji zaleceń do dnia 31 grudnia 2021 roku. 

Zwróciła uwagę, na koszt wykonania zaleceń jest to kwota 483 653,98 zł. Jeżeli będzie 

możliwość skorzystania ze środków zewnętrznych będzie składany wniosek na wykonania tej 

inwestycji, jednak w tym momencie nie ma ogłoszonego naboru. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził zaproponowany przez Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych 

 w Myśliborzu termin realizacji zaleceń doprowadzenia do prawidłowego stanu sanitarno-

technicznego nawierzchni betonowej przy budynku od strony boiska i garaży tak, aby była 

bez ubytków i wybrzuszeń tj. do dnia 31.12.2021 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 

21.10.2019r. w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w formie pożyczki. 

(Pismo  stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła treść przedmiotowego pisma. Prezes spółki zwraca się z wnioskiem o udzielenie 

pożyczki w kwocie 400 000,00 zł. Zwróciła uwagę, na podjętą na poprzednim posiedzeniu 

Zarządu Powiatu decyzję w kwestii wyrażenia woli udzielenia pożyczki dla obu spółek  

w kwocie 300 000,00 zł.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Kolejno: 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała wprowadzenie zmian do porządku obrad: 

 

9a) Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok oraz 

zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu administracji 

rządowej na 2019 rok. 

9b) Omówienie spraw związanych z funkcjonowaniem Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

9c) Wyrażenie zgody na zawarcie umowy oraz zabezpieczenie środków finansowych na 

remont pokrycia dachowego na budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

9e) Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2033. 

9f) Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

9g) Złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za wprowadzeniem zmian do porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, 

przeciw –0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 9a) 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok 

oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2019 rok. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 74/268/2019 z dnia 28 października 2019 roku  

w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie 

finansowym zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2019 rok. 
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Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 9b)  

Omówienie spraw związanych z funkcjonowaniem Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że spotkanie ma na celu uzyskanie jak najrzetelniejszych informacji dotyczących 

planu zbycia spółki dla SPZOZ MSWiA w Szczecinie oraz w celu uzyskania rzetelnych 

informacji na temat stanu finansowego spółki. Zwróciła uwagę na doniesienia medialne. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawił informację o odbytym spotkaniu  z Dyrektorem SPZOZ MSWiA w Szczecinie. 

Poinformował, iż zapytał Dyrektora czy sprawa przejęcia spółki jest aktualna, czy też było to 

jedynie tzw. gra przed wyborcza. Dyrektor odpowiedział, że nie była to gra. Zapytał, również 

czy prawdą jest, że Dyrektor SPZOZ MSWiA odchodzi ze stanowiska. Dyrektor 

odpowiedział, że w tej chwili nie, ale jeżeli coś się zmieni to będzie nas informował.  

Z rozmowy wynikało, że gdyby odszedł to nie będzie miało to wpływu na dalszy ciąg 

łączenia szpitali. Przekazał, że zapytał również Dyrektora, jak widzi rozwiązanie sytuacji  

W zakresie programu „Dbam  o zdrowie”. Dyrektor odpowiedział, że będzie stawiał warunek, 

żeby spłacić program a nie rozszerzać go po przejęciu Szpitala przez Szczecin. 

Dodatkowo Dyrektor poinformował, że chce renegocjacji zawartego porozumienia.  

Przedstawił szczegóły prowadzonych rozmów. Poinformował, że w sobotę dotarły do niego 

informacje dotyczące wyznaczenia nowego przedstawiciela, który ma przejąć obowiązki  

Dyrektora SPZOZ MSWiA. Przekazał, że poczuł żal w stosunku do Dyrektora SPZOZ 

MSWiA, gdyż nie wie dlaczego osobiście takiej informacji mu nie przekazał. Poinformował, 

ze jeżeli chodzi o połączenie obu szpitali to skontaktował się z Panią Notariusz, która 

przygotowuje umowę w formie aktu notarialnego i powiedziała, że będzie przygotowana 

ostatecznie we wtorek lub w środę. 

Zwrócił uwagę, że planowany termin przejęcia szpitala na koniec miesiąca października jest 

nierealny. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Podsumowała przedstawione informacje. Przekazała, że dziwi się sugestii dotyczącej 

renegocjacji porozumienia, które zostało podpisane i dużym wysiłkiem wynegocjowane. 

Zwróciła uwagę na informację dotyczącą zmiany na stanowisku Dyrektora SPZOZ MSWiA. 

Zapytała, czy wśród uzyskanych informacji była informacja dotycząca zmiany stanowiska 

odnośnie przejęcia szpitala w Dębnie? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy Prezes próbował dotrzeć do rzetelnych informacji i zweryfikować to co jest 

przedstawiane w przestrzeni publicznej? 
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Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie, gdyż nie czuje się osobą decyzyjną jeżeli chodzi o takie działania. 

Zwrócił uwagę, że informacje dotyczące MSWiA posiada od Starosty Myśliborskiego, który 

kontaktował się z Ministerstwem w tej sprawie. 

Problem tkwi w zamianie na szczeblu Dyrektora SPZOZ MSWiA w Szczecinie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że czuje się oszukana. Zwróciła uwagę na prowadzoną kampanię wyborczą  

i działania polityczne w tym zakresie. Zauważyła, że nie podjęto do dnia dzisiejszego działań 

i decyzji w sprawie szpitala. Stracono kilka miesięcy, aby ratować szpital. 

Zapytała, czy prawdą jest, że przyszło pismo do Dyrektora SPZOZ MSWiA w Szczecinie  

z departamentu zdrowia MSWiA, że nie ma zgody na przejęcie szpitala w Dębnie i Gryfinie? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że pierwszy raz słyszy o takich informacjach. Dyrektor SPZOZ MSWiA  

w Szczecinie nie informował o tym, ani też z innych źródeł nie przekazano takich informacji. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy prawdą jest, że związki zawodowe SPZOZ MSWiA w Szczecinie wysłały do 

Ministerstwa sprzeciw w sprawie przejęcia szpitala w Dębnie? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że prawdopodobnie nie. Zwrócił uwagę, że pielęgniarki ze Szpitala w Dębnie 

wspomagają kadrowo SPZOZ MSWiA w Szczecinie.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, na jakiej podstawie , czy została zawarta umowa w tej kwestii? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie, pracownicy indywidualnie zawarli umowy. Zwrócił uwagę, że również 

kierownik techniczny również wspomógł szpital przy przedsięwzięciu dotyczącym remontu 

izby przyjęć, dzięki temu widać zaangażowanie z naszej strony. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, na zmianę na stanowisku Dyrektora SPZOZ MSWiA w Szczecinie, zapytała 

czy toczyły już się rozmowy z osobą, która przejmie obowiązki dyrektora? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie, gdyż nie wie co to za osoba. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy został zakupiony traktorek do wykaszania trawy? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że tak. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 
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Zapytała, czy zostały zakupione urządzenia do usuwania liści? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, z jakich środków są dokonywane zakupy? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że traktorek został zakupiony ze środków szpitala. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy była konieczność dokonania tego zakupu, skoro szpital nie ma płaconych 

podstawowych zobowiązań? Zwróciła uwagę, że przedstawiono prośbę na Walnym 

Zgromadzeniu Wspólników spółki, aby powstrzymać się od wydatków w szpitalu, które nie 

są związane z podstawową działalnością. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że konieczność taka wynikała ze zbliżającego się sezony zimowego, gdyż 

urządzenie to posiada również funkcję odśnieżania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że nie ma środków finansowych na zakup jedzenia, natomiast teren szpitala 

nie jest, aż tak obszerny, aby wymagał zakupu tego typu sprzętu. 

Szpital potrzebuje kwot 1 mln. zł, aby funkcjonować przez okres jednego miesiąca. Zapytała 

co wchodzi w skład tej kwoty? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Wyjaśnił, że sprzęt jest potrzebny do odśnieżenia tereny szpitala w okresie zimowym. Jeżeli 

chodzi o kwotę 1 mln zł to chodzi o zabezpieczenie tych wierzycieli, którzy mogą skierować 

wniosek o upadłość. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na niespójność w relacjach Zarządu Spółki z właścicielami. Odniosła się do 

rozmów prowadzonych w kwestii udzielenia pomocy dla szpitala. Zarząd Powiatu zgodnie  

z obietnicą wyraził wolę udzielenia pożyczki dla szpitala w wysokości 300 000,00 zł. 

Zauważyła, że w zawiadomieniu na Walne Zgromadzenie Wspólników Prezes Spółki bez 

uzgodnienia z właścicielami przedstawił w porządku obrad zgromadzenia uchwałę o dopłacie, 

która była wcześniej wielokrotnie odrzucana. Przedstawiono również uchwałę o dalszym 

istnieniu spółki, natomiast taka uchwała w obrocie prawnym już funkcjonuje. Jej zapisy nie 

zostały skonsultowane z właścicielami.  

Zwróciła uwagę, że Prezes powinien szczegółowo przedstawić wykaz wierzycieli i potrzeb 

które zostaną pokryte kwota 1 mln. zł, o którą wnioskuje. Przekazała, że chciałaby wiedzieć 

jaka jest również kwota przychodu. Zauważyła, że wiele spraw jest konsultowanych  

z mniejszościowym właścicielem, a nie z większościowym. 
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Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nigdy nie było sytuacji, w której konsultował sprawę z mniejszościowym 

właścicielem, o której nie wiedział  większościowy właściciel. Odniósł się do prośby  

w kwestii wyszczególnienia płatności, zauważył, że zobowiązania wymagalne są dużo 

wyższe niż ta kwota. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na złą sytuację w szpitalu i konsekwencje dla mieszkańców z tym związane. 

Odniosła się do działań jakie są prowadzone. Poprosiła o współpracę.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, na jakim etapie jest przejęcie szpitala przez SPZOZ MSWiA w Szczecinie? Zwrócił 

uwagę na niepokojące informacje dotyczące braku zainteresowania ze strony MSWiA 

odnośnie przejęcia szpitala. Poruszył sprawie zaangażowania i podjętych działań ze strony 

Powiatu w zakresie zabezpieczenia środków finansowych. Jednakże dalsze funkcjonowanie  

i generowanie zadłużenia będzie obciążeniem, które Powiat nie jest w stanie udźwignąć. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy program restrukturyzacji szpitala w Dębnie, który był przekazywany do 

Warszawy był przygotowany przez Dyrektora SPZOZ MSWiA w Szczecinie? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że wszystkie dane pochodzą od Spółki Szpital w Dębnie. Program 

restrukturyzacji nie był tworzony przez szpital. Uzasadnienie do przejęcia szpitala było 

przedstawiane przez Dyrektora SPZOZ MSWiA. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy zostało ono odrzucone? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie posiada wiedzy w tym temacie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że podejmowane działania nie idą w dobrym kierunku. Nie ma dobrej woli  

o której mówiono na spotkaniach. 

Zwróciła uwagę, że mówiła to poprzedniemu Prezesowi, iż ten zawsze może zmienić 

stanowisko, a problem zostanie dla mieszkańców Gminy Dębno, którzy korzystają z usług 

szpitala. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę na informacje od Prezesa dotyczące tego, iż po spotkaniu w piątek  

z Dyrektorem SPZOPZ MSWiA w Szczecinie i jego pracownikami otrzymano w sobotę 

informację, iż Dyrektor SPZOPZ MSWiA w Szczecinie będzie przekazywał swoje obowiązki 

innej osobie. Powiat Myśliborski posiada jedynie informacje, że sprawa wciąż jest 

rozpatrywana. Przekazał, że Prezes Spółki powinien w dniu dzisiejszym wystosować 

zapytanie do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji dotyczące tego „Czy jest 

zgoda ze strony Ministerstwa na przejecie Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. przez SPZOZ MSWIA w Szczecinie? 

Informacja ta jest niezbędna do podejmowania dalszych działań, czy kontynuujemy sprawy 

związane ze zbyciem Spółki lub czy podejmujemy inne decyzje. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 
Poprosiła, aby Prezes wysłał pismo w dniu dzisiejszym i przekazał je do wiadomości dla obu 

właścicieli Spółki. Zwróciła uwagę, że informacja ta powinna zostać również umieszczona na 

stronie internetowej Spółki. 

Zauważyła, że Prezes Spółki oraz Dyrektor SPZOPZ MSWiA w Szczecinie są stronami przy 

podpisaniu umowy. Rada Powiatu oraz Gmina Dębno podjęła decyzję o wyrażeniu zgody na 

to przedsięwzięcie, natomiast Prezes Spółki jako strona umowy ma prawo zapytać o zgodę 

Ministerstwa. 

Zwróciła uwagę, że zapytanie powinno zawierać prośbę o niezwłoczne udzielenie odpowiedzi 

z uwagi na sytuację spółki. 

Poprosiła, aby Prezes Spółki wystąpił do Dyrektora SPZOZ MSWiA w Szczecinie w imieniu 

właścicieli z pismem o przedstawienie wniosku do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych  

i Administracji z załącznikami. 

Ponadto poprosiła o przedstawienie przez Prezesa dalszego harmonogramu działań  

i przewidywanego terminu podpisania umowy. 

Zapytała, czy wskazano Notariusza do wykonywania czynności związanych z podpisaniem 

umowy, czy odbywa się to tak jak do tej pory? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że odbywa się to tak jak do tej pory. Zwrócił uwagę, że praca w Szpitalu  

w Dębnie nie jest dla niego tylko etapem i ścieżką kariery i nie ma oporów do wystąpienia do 

MSWiA. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na publiczne deklaracje Posła Dobrzyńskiego dotyczące przejęcia przez 

MSWiA Szpitala w Dębnie. Zaproponowała, aby rozważyć możliwość wystąpienia z pismem 

w tej kwestii również do Niego. 

Poprosiła o wystąpienie Prezesa z pismem do Dyrektora SPZOZ MSWiA w Szczecinie, czy 

prawdą jest, że związki Zawodowe skierowały pisemne stanowiska w kwestii przejęcia przez 

SPZOPZ MSWiA w Szczecinie Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. 

z o.o.? 

Przekazała, że oczekuje na przygotowanie przez Prezesa sprawozdania z podjętych czynności 

związanych z realizacją projektu dotyczącego zbycia Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. na rzecz SPZOPZ MSWiA w Szczecinie poczynając od dnia 

1.08.2019r. 

Poprosiła, aby sprawozdanie zawierało każdy etap podejmowanych działań min. terminy, 

rozmowy, osoby obecne podczas rozmów oraz wypracowane wnioski. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę na rozmowy jakie wykonywał w przedmiotowej sprawie.  

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że decyzja w kwestii przejęcia spółki mogła być wydana już wcześniej. Zwróciła 

uwagę na stracone miesiące. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zgodził się z tym, że decyzja o przejęciu Spółki mogła być wydana już dwa miesiące 

wcześniej. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że od momentu podpisania porozumienia upłynie kilka miesięcy, gdyż jest 

to proces długotrwały i następuje po przeprowadzeniu złożonej procedury. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że podpisanie umowy przedwstępnej pozwoli nam jako właścicielom 

uruchomić środki finansowe, gdyż umowa jest formą zabezpieczenia. Otrzymaliśmy 

informacje, iż Dyrektor SPZOPZ MSWiA w Szczecinie chce teraz renegocjować podpisane 

wcześniej ustalenia. 

Zapytała, czy nie należałoby zwołać Nadzwyczajnego Walnego Zgromadzenia Wspólników 

Spółki? Zwróciła uwagę na pismo ze Szpitala w Barlinku w kwestii udzielenia pożyczki,  

i taką formę można również rozpatrzyć w przypadku szpitala w Dębnie. 

Przekazała, że chce wiedzieć jaka jest faktyczna sytuacja finansowa spółki. Należałoby 

również pochylić się nad koncepcją dalszego postępowania w przypadku negatywnego 

scenariusza. Przekazała, że temat ten zostanie skonsultowany ze Starostą i Burmistrzem 

Dębna. 

Ponownie poprosiła o wysłanie pism do MSWiA. Poruszyła kwestie dotycząca realizacji 

przez Spółkę projektu „Dbam o zdrowie”. Poprosiła o przesłanie wniosku, aby móc się 

zapoznać z projektem. Zwróciła uwagę, że wszystkie środki finansowe z projektu zostały 

wydane i najprawdopodobniej będzie konieczność ich zwrotu. 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że Spółka zwróciła się z wnioskiem o wydłużenie terminu rozliczenia 

projektu. Zwrócił uwagę, że został popełniony błąd przy konstruowaniu wniosku dotyczący 

ilości wykonanych badań i średniej wiekowej. 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że wszystkie zadawane pytania i prośby są po to, aby pomóc wyjaśnić wszystkim 

jaki jest stan rzeczy. Poprosił o jak najszybsze przygotowanie zapytań, o których była mowa  

i przesłanie ich w dniu dzisiejszym do adresata. 

Przekazał, że po ostatnich wizytach w spółce Członkowie Zarządu mieli otrzymać informacje 

na temat realizacji projektu „Dbam o zdrowie”. Jednak do tego czasu to się nie stało. Nie 

przekazano również informacji o odszkodowaniach w zakresie błędów lekarskich. 

Przekazał, że został oddelegowany przez Starostę na spotkania w Spółce po to, aby pomóc. 

Poprosiła, aby informacje zostały dostarczone do środy tj. 30.10.2019r..  

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że dane, o które prosi Członek Zarządu  posiada Główna Księgowa przy sobie. 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o spełnianie próśb ze strony udziałowców.  

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła, aby Prezes wstrzymał wszystkie wydatki niezwiązane z podstawową działalnością 

Spółki. Dodała, że temat ten zostanie również poruszony na Walnym Zgromadzeniu 

Wspólników.  

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała , jak wygląda sytuacja w zakresie płatności ZUS? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że ZUS obecnie nie jest płacony.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy jest porozumienie dotyczące spłaty ratalnej? 

 

Krzysztof Prętnicki – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie. Poinformował, że w najbliższych dniach zostanie złożony wniosek  

o rozłożenie płatności na raty. 

Zwrócił uwagę, że wierzyciele Spółki już nie chcą rozmawiać z przedstawicielami Spółki. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

O godz. 10:12 Zarządziła przerwę w obradach Zarządu Powiatu. 

 

Obrady wznowiono o godz. 10:25 

 

Ad. 9c) 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy oraz zabezpieczenie środków finansowych na 

remont pokrycia dachowego na budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, że środki 

finansowe na wykonanie prac budowlanych to kwota 43.268,93 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie umowy oraz zabezpieczenie środków 

finansowych w budżecie Powiatu Myśliborskiego  na remont pokrycia dachowego na 

budynku przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9d) 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2019 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy proponowane zmiany budżetu zabezpieczą oświatę do końca roku? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że uzyskała informacje iż wyliczenia zostały dokonane do końca roku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o sprawę dotycząca zwrotu nienależnie wykorzystanej subwencji oświatowej. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że 50% zostało już zapłacone kolejna płatność zostanie ujęta w projekcie 

budżetu na rok 2020. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 
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Zapytała o wolne środki z lat ubiegłych? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odpowiedziała, że pozostała kwota 440 000,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9e) 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2033. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9f) 

Podjecie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

(Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśniła, że dotyczy on skierowania ww. 

projektów uchwał pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 74/269/2019 z dnia 28 października 2019 roku  

w sprawie przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9g) 

Złożenie wniosku o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że przedmiotem sesji jest: 

 

1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2019-2033. 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 

2019 rok. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 



16 
 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenie wniosku o zwołanie sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Spraw różnych nie poruszono. 

 

Ad. 11 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 10:40 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

2. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

3.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

4.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 

 


